



HKU SPACE 校友會永久會員優惠

During the promotion period, HKU SPACE ALUMNI Life member can enjoy 30% discount at Loong Yuen Cantonese Restaurant .

於推廣期內，HKU SPACE 校友會永久會員於龍苑中菜廳，可享 7 折優惠。



Terms and conditions:

1. Offer is valid until 31 Oct 2021.
2. The offer is valid for lunch and dinner, Monday to Sunday. Advance reservation is required and subject to seat availability.
3. Offer is not applicable on public holidays, festive days and their eves.
4. Offer cannot be used in conjunction with other special promotions, dining credits, great offers or discounted coupons.
5. Only HKU SPACE ALUMNI Life member is eligible for the offer. Please present HKU SPACE ALUMNI Life Membership Card before payment.
6. This offer is neither refundable nor exchangeable for cash.
7. In case of dispute, Holiday Inn Golden Mile Hong Kong reserves the right to make the final decision. Holiday Inn Golden Mile Hong Kong reserves the right, at any time without prior notice, to change the above terms and conditions.
8. For reservation and enquiry, please call 2315 1006.

條款及細則：

1. 推廣期至 2021 年 10 月 31 日。
2. 優惠適用於週一至週日的午餐和晚餐。需要提前預約及視乎座位供應情況而定。
3. 優惠不適用於公眾假期、節日及其前夕。
4. 優惠不能與任何特別推廣、餐飲消費額、其他優惠或折扣優惠券同時使用。
5. 優惠只適用於 HKU SPACE 校友會永久會員，付款時請出示 HKU SPACE 校友會永久會員卡方可享有此優惠。
6. 優惠不可退還款項或兌換現金。
7. 如有任何爭議，香港金域假日酒店保留一切最終決定權，並有權更改以上之條款及細則而不作另行通知。
8. 訂座及查詢，請致電 2315 1006 。